

Title (en)
Container having orientable screw-cap.

Title (de)
Behälter mit orientierbarer Schraubkappe.

Title (fr)
Récipient à coiffe vissée et orientable.

Publication
EP 0475805 A1 19920318 (FR)

Application
EP 91402244 A 19910814

Priority
FR 9010413 A 19900817

Abstract (en)
[origin: US5184741A] The invention relates to a receptacle such as a perfume or cosmetic bottle, having a screw-threaded cap orientable relative to the receptacle. The receptacle has a screw neck (2) that has two symmetrical external screw threads (3, 4) each provided with an interruption (5) in the vicinity of the beginning of the thread (3, 4) and with a substantially axial abutment (6) in the vicinity of the end of the thread (3, 4). The cap has internally two symmetrical screw threads each comprising a catch (11) provided by one end of the thread and a substantially axial end (12) at the other end of the thread. The catch (11) is engageable in the interruption (5) and the abutment (6) and the thread end (12) are interengageable.

Abstract (fr)
L'invention concerne un récipient tel qu'un flacon de parfumerie ou de cosmétiques, comprenant une coiffe vissée orientale par rapport au récipient. Le récipient selon l'invention est caractérisé en ce que le col (2) de vissage du récipient (1) comporte extérieurement deux filets de vissage symétriques (3, 4) munis chacun d'une interruption (5) au voisinage du début du filet (3, 4) et d'une butée sensiblement axiale (6) au voisinage de la fin du filet (3, 4), la coiffe comprenant une capsule (7) munie intérieurement de deux filets symétriques comportant chacun un cran anti-retour et une fin de filet sensiblement axiale. Application à la parfumerie et à la cosmétologie. <IMAGE>

IPC 1-7
B65D 41/04

IPC 8 full level
B65D 41/04 (2006.01)

CPC (source: EP US)
B65D 41/0471 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)
• [Y] FR 2553382 A1 19850419 - OREAL [FR]
• [Y] FR 2514327 A1 19830415 - OREAL [FR]
• [Y] EP 0007274 A1 19800123 - CHANEL [FR]

Cited by
GB2261656A; GB2261656B; US6871752B2

Designated contracting state (EPC)
BE CH DE ES FR GB IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0475805 A1 19920318; FR 2665829 A1 19920221; FR 2665829 B1 19931217; US 5184741 A 19930209

DOCDB simple family (application)
EP 91402244 A 19910814; FR 9010413 A 19900817; US 74324991 A 19910809